國立政治大學國際事務學院109年第一學期國際交換學生計畫甄選簡章 II
2020 NCCU CIA Fall Semester International Exchange Program Application II
公告日期2020.4.8
1、 交換期間Program Period：
自109學年第一學期開始。
From 2020 Fall Semester.
2、 甄選與後續申請流程Screening & Application Procedure：
1. 截止日前繳交申請文件至院辦公室Submit application documents to the OICA by given deadlines.
2. 本院召集教師組成甄選委員會進行書面審查CIA committee evaluate applicants’ documents.
3. 本院通知薦送學生Email notification of results to qualified student.
4. 本院向交換計畫學校提名薦送學生後，由本院或薦送同學自行連絡交換學校與提供申請資料After OCIA nominate qualified students to exchange schools, OCIA or students proceed with following liaison and document provision.
**本院薦送並不代表已取得該校就學資格，能否錄取該校就學資格最終取決於對方之審核結果。若有不符合協議中所註明之申請條件，本院有權取消該薦送資格。Nomination by OCIA does not guarantee admission to exchange schools. Admission is subject to partner schools’ evaluation. If anything violates application conditions given in agreements of exchange programs, OCIA is entitled to withdraw nomination.
3、 甄選申請文件Application Documents：
國務院交換計畫申請表一份CIA Exchange Program Application Form
在學證明一份 One certificate of Enrollment
歷年英文成績單正本一份 One original copy of English transcript
外語檢定證明影本一份 One Certificate of Language Proficiency
個人自傳一份 One biography
讀書計畫一份 One study plan 
4、 甄選結果Notification of Results：
將以電子郵件通知Email notification
5、 申請參考資料：
國務院交換計畫甄選申請表CIA Exchange Program Application Form
[bookmark: _GoBack]韓國高麗大學交換申請資訊(為2020Springr舊資料供參考)

若有任何問題，請聯繫國務院院辦公室承辦人。Any questions, please contact OCIA.
魏助教Ms. Wei  Ext: #51104 / Email: chwei@nccu.edu.tw 

6、 本院院級交換計畫學校單位與名額Program Institutes & Number of Students：(updated on 2020/4/8)
	計畫學校
Program Institutes
	名額
Quota
	最長期間
Max. Time
	申請資格
Application Eligibility
	院甄選申請截止
Application Deadline
	學期開始
Semester Starts

	琦玉大學大學院文化科學研究科(碩士)/教養學部(學士)
Graduate School of Cultural Science, Faculty of Liberal Arts, Saitama University
	1
	一或兩學期
One or two semesters
	本院學士生與碩士生，具備良好英文或日文能力，且修業一學年以上。
CIA undergraduates and graduate students who have good command of English or Japanese and enrolled more than one ACY.
	2020/4/6中午12:00
	2020
Late September

	巴西FGV國際關係學院
School of International Relations, Fundação Getulio Vargas
	5
	一或兩學期
One or two semesters
	本院學士生，具備良好英文能力，且修業一學年以上。
CIA undergraduates students who have good command of English and enrolled more than one ACY.

(暫定名額，需待雙邊簽約後始生效。將告知申請人最新發展)
	2020/4/6中午12:00
	2020/8/3

	日本北海道大學法學研究科(碩士)/法學部(學士)
Hokkaido University
	1
	一或兩學期
One or two semesters
	本院學士生與碩士生，且修業一學年以上。申請大學部日檢二級以上，研究科日檢一級以上。
CIA undergraduates and graduate students who have enrolled more than one ACY. Language requirements are Japanese Language Test Level 2 for bachelor, Level 1 for master.
	2020/4/30
	2020
October

	韓國高麗大學社會科學與國際關係學部Korea University
	1-3
	一或兩學期
One or two semesters
	本院學士生，具備良好英文或韓文能力，修業滿一學年且GPA成績至少2.5。
CIA undergraduate students who have good command of English or Korean, have enrolled more than one ACY and with at least GPA2.5
	2020/4/15
	2020 September

	日本立命館大學國際關係研究所
Graduate School of International Relations, Ritsumeikan University
	5
	一學期
One semester
	本院目前註冊之碩士生且大學成績GPA3.0以上。依據交換學校的學程要求不同的語言能力，請參附件2020SpringRU。
CIA currently enrolled graduate students with GPA 3.0 or higher in their undergraduate program. Language requirement is subject to programs at host instituted. (Please refer to attached 2020SpringRU)
	Suspend
	

	美國肯塔基大學(UK)
University of Kentucky
	1-2
	一或兩學期
One or two semesters
	本院碩士生且修業滿一年以上；英文能力TOEFL ITP 550或CBT 213或iBT79，或IELTS 6.5以上。
CIA graduates who have enrolled more than one ACY; English proficiency TOEFL ITP 550, CBT 213 or iBT79, or IELTS 6.5 or above.
	Suspend
	

	金澤大學人間社會環境研究科(碩士)/人間社會學域國際學類(學士) 
Program C, D, E
Kanazawa University
	1-3
	一或兩學期
One or two semesters
	本院大學部二年級以上與碩士生可申請Program C；大學部三年級以上與碩士生可申請Program D或E。
CIA 2-year undergraduates or above and graduate students are eligible for Program C; 3-year undergraduates or above and graduate students are eligible for Program D and E.
	TBA
	



